
 

 

 
 
 
 
 
 
Indholdsreferat fra bestyrelsesmøde den 19. februar 2025 kl. 17:30 
 
Sted: Rungsted Havn 10 - havnekontoret 

Rungsted Kyst, 21 februar - 2025 
Deltagere: 
Jørgen Thorsell, JT (formand) 
Knud Erik Nordby, KEN (næstformand) 
Erik Fuglsang, EF 
Erling Madsen, EM (referent) 
Rasmus Poulsen, RP 
René van Laer, RvL 
Otto Christiansen, OC 
Hans Laugesen, HL 
 
 
Andre deltagere: 
Anders Söderberg, AS (havnechef) 
Anders Rødgaard Østdal, Deloitte 
 
Afbud:  
Lars Vestergaard, LV 
 
 
Dagsorden: 
 

1. Godkendelse af indholdsreferat - bestyrelsesmøde 12. december 2024 

Godkendt uden bemærkninger. 

 

2. Status – Årsrapport 2024 v/Revisor Anders Rødgaard Østdal, Deloitte                                              
Tilfredsstillende resultat. 
Saldobalance viser at økonomien følger det godkendte budget. 

 

3. Status – HAU, herunder havnens løbende renovering, v/JT og AS 

Møde 18. februar, hvor de 4 scenerier blev gennemgået og drøftet. Meget fint gennemarbejdet 
præsentation - også den mundtlige fra rådgiver og kommunen. HAU drøfter og indstiller på næste 
møde 11. marts. Temamøde med havne- og kommunalbestyrelsen 31. marts. Der planlægges 
Borgermøde i april eller maj og en politisk beslutning ultimo juni. Bestyrelsen vil kikke nærmere på 
likviditeten på baggrund af oplægget, rentesats etc. 

 



 

 

 

 

 

 

4. Oplæg - bestyrelsens sammensætning, v/AS og JT. 

Ønske om ved kommende valg til bestyrelsen, at få yngre medlemmer valgt ind.  Det er de enkelte 
foreninger, som suverænt vælger bestyrelsesmedlemmer. Generelt er det svært at skaffe frivillige. Vi 
skal også se på, hvordan vi i det hele taget får opfanget unges ønsker - ikke mindst når havnen skal 
udvides/udvikles. Enighed om at fornyelseskraften er vigtig. 

 

5. Diverse meddelelser 

a. Havnekontoret, v/AS 

Ny medarbejder startet på havnekontoret. Velkommen til Mads Emil 
 

b. Bådpladslejerne, v/RP & JT 

Intet nyt. 
 

c. Rungsted Sejlklub, v/RvL 

Klubben har fået en ekstra klubbåd. Masser af vinteraktiviteter i form af kurser etc. 130 
medlemmer, hvilket er konstant. Fin tilgang til toårig sejlerskole. 
 

d. KDY, v/LV 

Intet nyt. 
 

e. Søsportsklubberne, v/EM 

Intet nyt. 
 

f. Erhvervsforeningen, v/KN 

Julehandlen kom langsomt i gang, men endte med tilfredshed. Tilfredshed med julebelysningen. 
Ønske om ensartet belysning på gavlene. Ønske om at få havnens besøgstal opdelt på måneder 
- dét sørger havnekontoret for. 

 
6. Eventuelt 

Sondering omkring risikoprofil og mulig genplacering af havnens likvide bankbeholdning. 
 
Jørgen Thorsell Anders Söderberg 
Formand  Havnechef 
 
 
Kommende møder: 2025: 24/4 – 19/6 – 21/8 – 22/10 – 17/12 
 



 

 

Årsmøde:  2025 24/11 


